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Ekonomisk redogörelse för verksamhetsberättelsen 2017 och 

liten rapport om klubbshopen. 

Året 2017 har varit en utmaning för att få ekonomin att gå ihop iår för klubben.  

Det har varit en arbetshelg för styrelsen som inte blev en hög kostnad, tack vare 

att vi var hemma hos en styrelsemedlem och vi lagade all mat själva. 

Nu när året slutar så ligger klubbens kassa på 25268kr. Föreningsliv är tufft att 

bedriva ekonomiskt och vi är helt beroende att hela tiden tänka efter vad 

klubbkassan har råd till. Som det står i stadgarna så ska klubben värna om 

bevarandet av rasen och det är inom RAS och avelsrådet som största summan 

pengar ska investeras i. Rasklubbsbidraget från SPHK är mycket viktigt för oss 

och det är på 10000kr per år.  

Orsak till varför det iår blev ett minusresultat på flera tusen är att det betalats 

fakturor för utställning 2016 på året 2017´s ekonomiska sida. Klubbshopen har 

2017 haft bättre försäljning, mycket såldes på årets rasspecial,  och klubben har 

inte köpt in varor till lager. Tips till uppfödare, köp gärna boken Gåvan från 

Tjutkota till era valpköpare eller iallafall rekommendera dem att köpa den. 

Klubben har kvar flera exemplar av boken ”Leonard Seppala” skriven av Pam 

och Bob Thomas och dessa böcker säljer klubben utan vinstsyfte. Ullmax 

försäljningen är inte stor, men det lilla vi säljer varje år genererar pengar direkt 

till klubben. 2017 har försäljningen via Ullmax inbringat ca 2500kr till 

klubben. 


